

West Island Citizens Group

We are a dedicated group of *your peers* in the mental health community of the West Island. We *all* have experienced mental health concerns, so we know very well what you have gone through, or are still dealing with.



MISSION

Our mission is to gather, consult, and represent people living with, or having lived, a mental health issue. We will promote, defend and advocate for their interests and concerns. We are about giving our peers a collective voice to speak publicly for the important cause of mental health!

OUR MANDATE

- to promote the participation and empowerment of our peers dealing with mental health issues, topics or questions that concern them.
- to raise awareness and sensitize the public to the reality of people living with or have lived a mental illness.
- to fight the stigma of mental illness and to promote recovery and advocate for better services.

We are now looking to recruit new members who have an interest in sharing their experiences with mental illness and recovery who are actively willing to be involved and contribute to making a difference!

If you are interested in joining our dynamic and impactful group of your concerned and motivated peers, or just want more information about us and what we do, please feel free to contact us!

Contact information

email : gcoi.wicg@gmail.com

514-636-9952

[Facebook.com/GCOIWICG2](https://www.facebook.com/GCOIWICG2)

Groupe Citoyen de l'Ouest de l'Île

Nous sommes un groupe dévoué de *vos pairs* dans le milieu de la santé mentale de l'Ouest-de-l'Île. Nous avons tous eu des troubles de santé mentale, alors nous savons très bien ce que vous avez vécu ou avez encore à faire.



MISSION

Notre *mission* est de rassembler, de consulter et de représenter les personnes vivant avec, ou ayant vécu, un problème de santé mentale. Nous allons promouvoir, défendre et plaider leurs intérêts et leurs préoccupations. Nous voulons donner à nos pairs une voix collective pour parler publiquement de la cause importante de la santé mentale !

NOTRE MANDAT

- promouvoir la participation et l'autonomisation de nos pairs qui traitent des problèmes de santé mentale, des sujets ou des questions qui les concernent.
- élever la conscience et sensibiliser le public à la réalité des personnes vivant avec ou ayant vécu une maladie mentale.
- lutter contre la stigmatisation de la maladie mentale et promouvoir le rétablissement et plaider en faveur de meilleurs services.

Nous cherchons maintenant à recruter de nouveaux membres qui ont un intérêt à partager leurs expériences avec la maladie mentale et le rétablissement et qui seraient activement disposés à s'impliquer et à contribuer à faire la différence!

Si vous êtes intéressés à rejoindre notre groupe *dynamique* et *percutant* de vos pairs concernés et motivés, ou si vous voulez simplement plus d'informations sur nous et ce que nous faisons, n'hésitez pas à nous contacter!

Pour nous contacter

email : gcoi.wicg@gmail.com

514-636-9952

[Facebook.com/GCOIWICG2](https://www.facebook.com/GCOIWICG2)